
Fra: Eirik Berntsen
Sendt: mandag 22. mai 2023 10:45
Til: Post Alver tilsyn
Emne: VS: Skade på tomt på Gbnr 1/241 på Flatøy etter utgraving av Gbnr 1/237
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Kategorier: Sak opprettet

Til registrering

Mvh Eirik Berntsen

Fra: Tommy Veland <tommy.veland@alver.kommune.no>
Sendt:mandag 22. mai 2023 08:20
Til: Eirik Berntsen <eirik.berntsen@alver.kommune.no>
Emne: VS: Skade på tomt på Gbnr 1/241 på Flatøy etter utgraving av Gbnr 1/237

God morgon. I sak 23/1262 ber Trygve Furnes om at kommunen skal erstatta eit grensemerke som
utbyggar på nabotomta har fjerna. Eg har svart at kravet om at kommunen skal erstatta grensemerke
felle bort og at dette må han sjølv avtala med vedkommande som har fjerna det.
Men no ser det ut som dette er meir enn et grensemerke i følgje e-posten som kom 19. mai.

Kva tenkjer du me bør gjera her?

Tommy Veland | Avd.leiar Kart og Oppmåling
Telefon: 452 85 459
Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Frå: trygvfur@online.no<trygvfur@online.no>
Send:fredag 19. mai 2023 19.41
Til: Tommy Veland <tommy.veland@alver.kommune.no>
Emne: Skade på tomt på Gbnr 1/241 på Flatøy etter utgraving av Gbnr 1/237

Viser til Deres brev av 09.02.2023 – Deres ref. 23/1262-23/11318.

Utgravingen på tomten på B.nr. 237har gjort en del skade på tomten vår. Skråningen vår har rast ut og
vi er redd for at det skal rase enda mer og at utestuen vil gå med.
Vi har vært i kontakt med byggeleder Rikstad som sier at de vil ordne opp etter seg og sikre skråningen
med en mur og legge stein i bak kant. Vi har nå i flere uker forsøkt å få til et møte med Rikstad der vi kan
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se på dette sammen og bli enige om hva som må gjøres, men Rikstad har nå utsatt et slik møte opptil 
flere ganger.  Vi er nå redd for at dersom det ikke blir gjort noe, så vil dette medføre nye ras.
Vi har måttet stenge av ved baksiden av utestuen vår for å unngå at våre barnebarn går bakom der og 
faller utenfor.  
Vi ber derfor kommunen om å ta kontakt med Rikstad og be om at han ordner opp i dette og sikre 
skråningen før noe mer skjer.
Legger ved bilder av plassen.
 
Med hilsen Trygve og Ingunn Furnes
 
 


